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Uprzejmie informuję, że na XLVIII sesji Rady Miejskiej 22 kwietnia 2021 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Anna 

Krakowska zgłosiła następujące wnioski i zapytania: 

1) Pierwsze pytanie kieruję do Pana Prezydenta i zarazem także Rzecznika Pana 
Prezydenta: czy zostało napisane sprostowanie do TEMI, bo to sprostowanie 
jest niezbędne w związku z artykułem „Tarnów wśród największych kopciuchów 
świata”. Ja przeczytałam bardzo dokładnie to, co ukazało się jeśli chodzi o sprostowanie 
na stronie internetowej. Bardzo rzetelnie tego dokonano wskazując normy, sposób 
mierzenia zanieczyszczenia powietrza. To zostało zrobione dokładnie, ale szanowny 
Panie Prezydencie, czy w ciągu tego roku kiedy Straż Miejska posiadała 
już do dyspozycji dron, nawet jeżeli były tam jakieś usterki techniczne, to czy ten dron 
wykorzystano do pomiarowania stanu jakości powietrza nad innymi częściami 
Tarnowa? Bo, szanowni Państwo, ja myślę tutaj o Mościcach. Tam jest przede 
wszystkim dzielnica domów jednorodzinnych, nie tylko zresztą domów 
jednorodzinnych, bo przecież także są blokowiska i pomiarowanie stanu powietrza 
w okresie, kiedy dokonuje się po prostu ogrzewania mieszkań przy pomocy węgla 
czy drewna byłoby dla nas bardzo cenne. My mamy dwa punkty pomiarowania 
i na te dwa punkty pomiarowania odwołuje się osoba Pana Rzecznika, ale to za mało. 
My chcemy wiedzieć, jaki jest stan jakości powietrza w nad Tarnowem. Jest to pytanie 
do Pana Prezydenta i pewnie także do Pana Kaczanowskiego. 

2) Zapytała, jak zostały wykorzystane środki finansowe przeznaczone na realizację 

programów antysmogowych i jak w tym zakresie Tarnów wypada na tle powiatu 

tarnowskiego. Dodała, że Miasto nie podpisało porozumienia z Wojewódzkim 

Funduszem Ochrony Środowiska, a przyczyny tej sytuacji nie są znane. 

3) Zwracam się do szanownego Pana Prezydenta: proszę Państwa, nie tak dawno 
dyskutowaliśmy sprawę naszej współpracy z Tarnopolem. Pan Prezydent poinformował 
nas, że zasięgał opinii w IPN-ie, w Ministerstwie Spraw Zagranicznych, ale nie macie 
Państwo wrażenia, że sprawa została kompletnie rozmyta? Jest zacytowana także 
wypowiedź Honorowego Konsula Ukrainy Pana Babuśki. Ja to wszystko przeczytałam, 
ale chciałabym zapytać: co z tego wynika? Uczyniono patronem osobę odpowiedzialną 
za zbrodnie przeciwko ludności polskiej i my nadal podtrzymujemy z powodów czysto – 
nie wiem – politycznych związki z Tarnopolem. Dlaczego Tarnów w tej kwestii nie 
zajmie stanowiska? To jest rola, niestety, Pana Prezydenta i ja nie wiem, jakie będzie 
to stanowisko. Moje stanowisko prywatne w tym wypadku się nie liczy. Ja byłabym 
zdania, że jeśli Zamość zawiesił współpracę, jeżeli Przemyśl zawiesił współpracę – 
jest to pewien gest, jest to pewien ruch, który należy się tym, którzy już nie mogą 
upominać się o swoje ludzkie prawa i którzy zostali zamordowani, a patron, 
który należał do tych, którzy uczestniczyli w zbrodniach przeciwko ludności polskiej –  

 



 

 

 

musicie Państwo przyznać, że to jest zdumiewające i brak naszej reakcji uważam, że nie 
jest w porządku. 
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